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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "A Tamási Áron Általános Iskola, Gimnázium és Német
Nemzetiségi Gimnázium magánkézbe adásáról" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

A  XII.  kerületi  szülők  aggodalmukat  fejezték  ki,  mert  mint  kiderült  fenntartó  váltás  van
folyamatban a Tamási Áron Általános Iskola, Gimnázium és Német Nemzetiségi Gimnáziumban.
Egy rendkívüli szülői értekezleten tájékoztatták a megjelenteket arról, hogy a tervek szerint idén
szeptembertől már fel is váltaná az eddigi fenntartót a Közép Budai Tankerületi Központot a Gábor
Dénes Egyetem. Ezzel a váltással infrastrukturális és oktatásmódszertani fejlesztéseket ígérnek. Ez
viszont nem lenne ingyen. A jelenlegi tanulóknak még nem, de az újonnan érkezőknek havonta
körülbelül 150 ezer forint lenne váltás esetén a tandíj. Ez alól kivétel, ha valaki német nemzetségű. 

 

Az önkormányzat  elméletileg  még csak felméri  az igényeket  és  utána  kívánja  Miniszter  úr  elé
terjeszteni a váltást. Erre hivatkozva szavazhatnak majd a szülők képviselői, viszont ez vélemény
szavazás és nem ügydöntő. A folyamat körülbelül két hét múlva indul. 

 

A leírtakon  kívül  az  is  aggasztó,  hogy  mi  a  garancia  arra,  hogy  az  egyetem,  nem az  értékes
hegyvidéki telekért szeretné az iskola fenntartását megkapni? Az évek során az iskola működését át
lehetne helyezni egy másik helyre, akár kerületen kívül is. Ezután az önkormányzat az ingatlant el
tudja adni, erre volt már jó pár példa a közelmúltban, hiába ígérik jelenleg ennek az ellenkezőjét.

 

 



A fentiekkel kapcsolatban tisztelettel kérdezem:

 

1. Mi célt szolgál, hogy a XII. kerületben csökkentik az állami iskolák számát? 

2. Valóban figyelembe veszik a döntés során a szülői szavazatokat és véleményeket?

3. Az iskola profilja várhatóan át fog alakulni, inkább az informatikai képzésekre fognak fókuszálni.
Hogy fogja ez érinteni a jelenlegi tanári kart? 

4. Mi a biztosíték arra, hogy végső soron nem az értékes svábhegyi telek megszerzése a cél? 

 

Várom válaszát.

Tisztelettel,

Ungár Péter

LMP

BUdapest, 2024.03.02.
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